
Oddajemy w Wasze rńce kolejny numer  magazynu ăNASZYM ZDANIEM ôõ. 

Macie teraz okazjń przypomnieļ sobie, co dziaĠo siń w szkole przez ostatnie 

dziesińļ miesińcy .Tym wspomnieniom bńdzie towarzyszyĠa przyjemna myŖl  

o zbliŢajĺcych siń wakacjach. Mamy nadziejń, Ţe poprzedzajĺcy je dzieŌ uro-

czystego zakoŌczenia roku szkolnego dostarczy Wam wielu satysfakcji, albo 

przynajmniej poczucia dobrze speĠnionego obowiĺzku. šyczymy Wam tego 

serdecznie. I sobie tez ;) 
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PierwszoklasiŖci czuja  siń juŢ  ăobywatelami ă naszej 
wsp·lnoty . NadszedĠ wiec czas, by przyjĺļ ich oficjal-
nie . Ubrani  w galowe stroje , ustawieni w r·wne 
rzńdy i powaŢni zĠoŢyli  Ŗlubowanie. KaŢdy uczeŌ 
otrzymaĠ od swojego wychowawcy legitymacje szkol-
na. Pani dyrektor ŢyczyĠa wszystkim sukces·w i zachń-

ciĠa do pracy. 

Aneta Marciniak 

WrzesieŊ 

œlubowanie klas pierwszych 

 

Str. 2 

W Y D A R Z E N I A  

Jeszcze byliŖmy myŖlami na sĠonecznych plaŢach  
i g·rskich szlakach, jeszcze marzyliŖmy o realizacji 
wakacyjnych plan·w, jeszcze nie wszyscy zdĺŢyli  
odpoczĺļ od trud·w  nauki, gdy nadeszĠa chwila  
uŖwińcona tradycjĺ - rozpoczĺĠ siń nowy rok szkolny.  
1 wrzeŖnia to   dzieŌ, w kt·rym wszyscy wracamy   
z wakacyjnych szlak·w, by zasiĺŖļ  w Ġawkach. Szcze-
g·lnie dla pierwszoklasist·w ten dzieŌ wiĺzaĠ siń  
z duŢymi emocjami. Wszystko byĠo dla nich nowe ð 

szkoĠa, nauczyciele, koleŢanki , koledzy , przedmioty. 

Pani dyr. Zofia Falborska- punktualnie o 9-ej powitaĠa 
uczni·w ich rodzic·w i nauczycieli zebranych w sali 
gimnastycznej. Pierwszoklasistom pogratulowaĠa wy-
boru szkoĠy, a wszystkim ŢyczyĠa, by ten rok byĠ 

owocny i mĺdrze przeŢyty. 

Uroczyste rozpoczłcie roku szkolnego 

26.09.2011 roku w naszej szkole dobyĠy siń otrzń-
siny klas pierwszych .KaŢda  klasa miaĠa przebraļ 
siń za bohater·w z wybranej bajki. W sali gimna-
stycznej moŢna wiec byĠo spotkaļ R·Ţowa Pante-
rń , smerfy, Kubusia Puchatka i wiele innych po-
staci .Bajkowi bohaterowie Ŗpiewali uĠoŢone przez 
siebie piosenki i brali udziaĠ w zabawnych konkur-
sach. Najbardziej bajkowa klasa okazaĠa siń  

1 TOT . 

Sara Szuster 

Otrzłsiny klas pierwszych 

Pani dyrektor poinformowaĠa , Ţe pani wicedyrektor Agniesz-
ka Zawadzka po   wielu latach pracy odeszĠa na emeryturń. 
Zastĺpi jĺ pani Anna Janiak, kt·ra bńdzie peĠniĠa  wice dyrek-

tora do spraw pedagogiczno-wychowawczych. 

Mamy ŖwiadomoŖļ, Ţe dla Polak·w data 01.09 juŢ na zawsze 
kojarzyļ siń bńdzie z  kolejna rocznicĺ wybuchu II wojny Ŗwia-
towej. Pan JaskuĠowski w swoim referacie odwoĠaĠ siń do tam-
tych dni, tamtych ludzi i ich przeŢyļ. My moŢemy tylko powie-
dzieļ : ăPamińtamyó. Po uroczystoŖci rozpoczńcia  roku szkol-

nego uczniowie z nauczycielami udali siń do klas. 

Michalina StaŌczak  

Europejski DzieŊ Jłzyk·w Obcych 

Od wielu lat w naszej szkole obchodzony jest Europejski DzieŌ Jńzyk·w Obcych. Uczniowie mogĺ  

poznaļ kulturń , obyczaje innych kraj·w. Czństo  jest to poĠĺczone z degustacjĺ potraw narodowych.  

W tym roku przeprowadzono akcjń plakatowĺ poŖwińconĺ prezydencji Polski w Unii Europejskiej.  
W przygotowania wĠĺczyli siń wszyscy nauczyciele jńzyk·w obcych, a ich dziaĠania koordynowaĠa  

p. Magdalena Trzeciak - J·Šwiak. W  przygotowaniu wystawy pomagaĠa p. Monika Kowalska.  

Agata PawĠowska 



Narodowe œwiłto NiepodlegĠoŔci 

PaŠdziernik 
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Listopad  

DzieŊ  Edukacji Narodowej 

DzieŌ Edukacji Narodowej byĠ dla wszystkich uczni·w okazjĺ do podzińkowania nauczycielom i pracownikom 
oŖwiaty za pracń, jakiej siń podejmujĺ, wykonujĺc ten odpowiedzialny zaw·d. 14 paŠdziernika w naszej szkole miaĠ 
charakter szczeg·lnie uroczysty. Pani dyr. Zofia Falborska  powitaĠa zebranych w sali  gimnastycznej goŖci: pedago-
g·w, rodzic·w i uczni·w. Za zasĠugi i osiĺgnińcia w  pracy dydaktyczno-wychowawczej p. dyr. Zofia Falborska wrń-
czyĠa nagrody wyr·Ţniajĺcym siń nauczycielom: p. dyr. Annie Janiak, p. Ewie Kowalik, p. Dorocie Chojnackiej,  
p. Barbarze KaŠmierczak-Nowak, p. Halinie Sankowskiej, p. Marii PĠywacz, p. Luizie Collins, p. Katarzynie KopaŌ-
skiej-Zimnej, p. Piotrowi Bielickiemu, p. RadosĠawowi Galusowi oraz p. Piotrowi Bielickiemu. Nagrody Starosty 
Kutnowskiego otrzymali: p. dyr. Agnieszka Zawadzka i p. Grzegorz JaskuĠowski. WyraziĠa jednoczeŖnie nadziejń, Ţe 
stanowiļ one bńdĺ zachńtń do dalszej, r·wnie owocnej  pracy w ksztaĠceniu i wychowaniu mĠodzieŢy. Po czńŖci 
oficjalnej mĠodzieŢ zaprezentowaĠa program artystyczny. Piosenki i kwiaty byĠy wyrazem wdzińcznoŖci za caĠorocznĺ 
pracń nauczycieli. Nad przygotowaniem programu oraz scenografii czuwaĠy opiekunka SU p. Monika Kowalska oraz 

p. Aleksandra Kaszewska. 

p. Katarzyna KopaŌska-Zimna 

11 listopada 1918 r. to radosna chwila w dziejach naszej 
ojczyzny. Po wielu latach niewoli  Polska odzyskaĠa niepod-
legĠoŖļ. Z tej okazji uczniowie  przygotowali wystawń pod 
hasĠem ă11 listopada - Narodowe ŕwińto NiepodlegĠoŖció, 
kt·ra cieszyĠa siń duŢym zainteresowaniem spoĠecznoŖci 
szkolnej. W tym dniu ze szkolnego radiowńzĠa rozbrzmie-
waĠa muzyka patriotyczna, aby podkreŖliļ szczeg·lny cha-
rakter rocznicy. Delegacja uczni·w z naszej szkoĠy uczestni-
czyĠa takŢe w obchodach Ŗwińta na terenie miasta: mszy 
Ŗwińtej w KoŖciele Ŗw. WawrzyŌca, apelu pamińci, zĠoŢeniu 
kwiat·w pod pomnikiem J·zefa PiĠsudskiego. PodniosĠy cha-
rakter uroczystoŖci podkreŖliĠy pieŖni patriotyczne w wyko-
naniu orkiestry z Uniejowa.  Koordynatorkĺ obchod·w 
Ŗwińta na terenie szkoĠy byĠa p. Iwona SmoliŌska, natomiast 
opiekń nad pocztem sztandarowym sprawowali p. Monika 

Kowalska i p. RadosĠaw Galus.  

p. Iwona SmoliŌska, p. Monika Kowalska 

GrudzieŊ 

œwiĸtecznie 

22 grudnia byĠ ostatnim dniem przed ŕwińtami BoŢego Narodzenia. 
Podczas uroczystego apelu szkolny ch·r ŖpiewaĠ tradycyjne polskie 
kolńdy. Pani Dyrektor Zofia Falborska ŢyczyĠa wszystkim Ŗwiĺt wy-
peĠnionych miĠoŖciĺ,  spok·j oraz peĠnego optymizmu Nowego Ro-
ku. PrzyjńĠa takŢe z rĺk harcerzy Betlejemskie ŕwiatĠo Pokoju. 

Wszyscy poddaliŖmy siń refleksyjnemu nastrojowi. 

Pani Dyrektor zainaugurowaĠa obchody Roku Jubileuszowego  
w naszej szkoĠy. Nasza plac·wka liczy sobie juŢ 80 lat i jest jednĺ  

z najstarszych w Kutnie i regionie. 

Ewelina KatarzyŌska 
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Spotkania w kawiarence wspomnieŊ 

Pierwsze é 

20 stycznia 2012r. W Ŗwietlicy szkolnej odbyĠo siń pierwsze w historii szkoĠy spotkanie byĠych uczni·w i na-

uczycieli w ăKawiarence wspomnieŌó. OkoĠo godziny 17-ej zaczńli schodziļ siń pierwsi goŖci. W Ŗwietlicy cze-

kaĠy na nich schludnie nakryte stoĠy, sĠodki poczństunek i oczywiŖcie gorĺca herbata. W tle sĠychaļ byĠo przebo-

je minionych lat, a sentymentalny klimat  tworzyĠy lampki, kt·re oŖwietlaĠy przestronne pomieszczenie. Na po-

ustawianych Ġawkach leŢaĠy opasĠe kroniki i albumy ze zdjńciami, kt·re moŢna byĠo przeglĺdaļ. Przy samym wej-

Ŗciu siń ksińga goŖci, oczekujĺca na wpisy zaproszonych. W Ŗwietlicy sĠychaļ byĠo szum rozm·w. PrzyszĠo wiele 

os·b, kaŢdy miaĠ coŖ do opowiedzenia, albo powspominania. Klimatyczny nastr·j oŢywiaĠ wspomnienia. Pani 

Dyrektor serdecznie podzińkowaĠa wszystkim goŖciom za przybycie. PowiedziaĠa :  ăOddajmy siń wspomnie-

niom, bo to jedyny raj z kt·rego nie zostaliŖmy wypńdzenió.  GoŖcie z uŖmiechem wspominali dawnych profe-

sor·w i zabawne wydarzenia. MoŢna byĠo odnieŖļ wraŢenie, Ţe czas siń zatrzymaĠ.  To byĠo bardzo ciekawe 

spotkanie. 

RED. 

Drugieé 

W goŖcinnych progach naszej szkoĠy odbyĠo siń juŢ drugie spotkanie z cyklu ,,Kawiarenka wspomnieŌó. Przybyli na nie dawni 

i obecni nauczyciele oraz absolwenci. Przy dŠwińkach sentymentalnej muzyki opowiadali o latach, kt·re Ţyjĺ w ich pamińci. 

Powracali do przeszĠoŖci, do lat swojej mĠodoŖci, wspominali dawnych dyrektor·w, nauczycieli, koleŢanki i koleg·w. Tego 

popoĠudnia czas siń cofnĺĠé 

Marta MichajĠ·w 

Trzecie...  

15 czerwca juŢ po raz trzeci spotkali siń absolwenci, nauczyciele, pracownicy administracji, uczniowie dawnej 

ăHandl·wkió, ăCRS-uó, ăEkonomikaó i obecnego ăGrabskiegoó. Wszystkich wzruszyĠy wspomnienia byĠej Pani 

Wicedyrektor Krystyny Jareckiej, o latach jej pracy w szkole. WysĠuchaliŖmy r·wnieŢ refleksji c·rki byĠego dy-

rektora p. Henryka Miksy oraz nauczycieli p. Barbary Kierszki i p. Ryszarda DurbajĠĠo. GĠos zabierali absolwenci 

r·Ţnych rocznik·w wŖr·d nich p. Irena Rybicka, kt·ra uczy przedmiot·w zawodowych. Wszyscy podkreŖlali, 

Ţe cenili swoich nauczycieli za wiedzń i konsekwencjń. Pani Dyrektor Zofia  Falborska podkreŖliĠa, Ţe w naszej 

szkole zawsze pracowali pedagodzy z powoĠania.    

RED. 
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Porozmawiajmy o kulturze  

29 maja w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego odbyĠa siń debata na temat: Wysoka czy popularna ð jakiej 

kultury oczekuje miasto Kutno?  Dyskusja zostaĠa zorganizowana przez naszĺ szkoĠń w ramach Roku Jubileuszowe-

go i wynikaĠa z potrzeby zanalizowania stanu lokalnej kultury, a zwĠaszcza dysproporcji mińdzy r·ŢnorodnoŖciĺ 

oferty kulturalnej a niskĺ frekwencjĺ mieszkaŌc·w. GoŖļmi debaty byli: p. MirosĠaw RuciŌski ð czĠonek Zarzĺdu 

Powiatu, p. Teresa  Mosingiewicz ð dyrektor Kutnowskiego Domu Kultury, p. Barbara Znajewska-Tomczak ð 

inspektor WydziaĠu Edukacji, Kultury i Sportu Starostwa Powiatowego, p. GraŢyna Baranowska - bibliotekarka, 

poetka,  pracownik Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej, p. Sylwia Stasiak - pracownik Muzeum Regional-

nego w Kutnie, p. Artur Fryz - poeta, publicysta, zaĠoŢyciel i czĠonek stowarzyszeŌ kulturalnych, instruktor KDK, 

p. Krzysztof Ryzlak - instruktor Kutnowskiego Domu Kultury, p.Katarzyna Kacprzak - przedstawicielka Hotelu  

i Restauracji Rondo, p. SĠawomir BryĠka - muzyk zespoĠu Alastor. W spotkaniu uczestniczyĠa takŢe duŢa grupa 

uczni·w kutnowskich szk·Ġ ponadgimnazjalnych: ZS nr 1, ZS nr 2, ZS nr 3, I LO i II LO. Brak ciekawoŖci, chńci 

poznawania nowych rzeczy, odkrywania dotĺd nieznanych przeŢyļ sĺ, zdaniem rozm·wc·w, gĠ·wnymi przyczy-

nami absencji podczas wydarzeŌ kulturalnych miasta. Widoczna staĠa siń dysproporcja mińdzy ofertĺ instytucji 

kulturalnych miasta a oczekiwaniami mieszkaŌc·w Kutna. Z analizy ankiety wynika, Ţe priorytetowym zaĠoŢe-

niem kutnowian jest rozrywka, kt·ra - jak sĠusznie zauwaŢajĺ wĠadze miasta i goŖcie debaty - nie pozostaje  

w sferze moŢliwoŖci i zainteresowaŌ os·b odpowiedzialnych za kulturń w naszym mieŖcie. Jest to jedynie apel 

do prywatnych przedsińbiorc·w o zwińkszenie inwestycji dotyczĺcych kultury popularnej. GoŖcie prezentowali 

konkretne projekty (Stacja Kutno, Festiwal i Konkurs ZĠoty ŕrodek Poezji), kt·re najefektywniej przyczyniajĺ siń 

do promocji miasta i regionu. Wszyscy zwracali uwagń r·wnieŢ na ogromnĺ rolń szkoĠy w rozbudzaniu spoĠecz-

nej potrzeby uczestnictwa w kulturze, w ksztaĠtowaniu wraŢliwoŖci i poczucia estetyki wŖr·d mĠodych ludzi. 

Debata otworzyĠa szereg waŢnych i trudnych temat·w zwiĺzanych z kulturĺ, zwĠaszcza lokalnĺ i mamy nadziejń, 

Ţe wzbudziĠa liczne refleksje wŖr·d os·b finansujĺcych kulturń, podmiot·w odpowiedzialnych za propozycje 

kulturalne, a przede wszystkim wŖr·d mieszkaŌc·w naszego miasta, bo wĠaŖnie dla nich tworzy siń kulturń  

i dzińki nim wszelkie dziaĠania nabierajĺ sensu. 

Za przygotowanie debaty odpowiedzialne byĠy p. Ewa Kowalik, p. Katarzyna Szczepaniak, p. Anna Wasielewska, 
p. Iwona SmoliŌska, p. Agnieszka Smolarczyk, p. Monika Kowalska, p. Irena Rybicka, p. Renata Kubicka, za jej 

prowadzenie ð p. Agnieszka Sńdkowska. 

 

Agnieszka Sńdkowska 


